

环保无味健身房武术舞蹈运动地垫

产品名称	环保无味健身房武术舞蹈运动地垫
公司名称	深圳市南山区金牛体育用品店
价格	面议
规格参数	品牌:金牛 货号:008 主体材质:EVA
公司地址	广东 深圳市南山区 沙河街道沙河街134-6号
联系电话	86-05398012098 18866962846

产品详情

企业简介

company introduction

山东临沂金牛体育用品有限公司成立于2008年，是一家集产品设计、开发、生产、销售于一体的专业体育用品企业。公司坐落在中国物流之都——山东临沂，注册资金一百万，拥有多个产品外观设计专利及自主知识产权。占地20余亩，员工50人。公司专业生产跆拳道垫，采用优质eva塑料颗粒，引进国外技术，无毒制作。生产的跆拳道地垫纹路清晰，色泽艳丽，防滑耐磨、衔接紧密、硬度弹性好、易于清理、规格型号齐全。

公司是最早生产跆拳道地垫的厂家之一！近年来国内的各项竞技赛事我们都积极参与，经过专业使用验证，产品完全符合比赛、训练使用要求。使“金牛”品牌在国内各市场、专业队得到广泛认同。自公司成立之初，我们的产品受到广大新老客户的信赖，产品遍布全国各地，同时出口美国、新加坡、泰国、欧洲、印度、新西兰、台湾、香港、韩国等地。公司为广大新老顾客私人订制各种颜色厚度花纹的地垫。

公司秉承“诚信经营，质量至上”的经营理念，凭借雄厚的综合竞争力和以人为本的科学管理理念，我公司将竭诚为广大客户提供优质、快捷、可靠、高效的服务！

founded in 2008,shandong linyi jinniu sporting goods co.,ltd. is a professional sports goods enterprise, integrating design, development,production and sales.situated in linyi, shandong province, the city of chinese logistics, our company has several product appearance design patents and independent intellectual property rights. with registered capital of 1 million, our company has 50 employees and covers an area of more than 20 mu.with the introduction of foreign technology,our company specializes in the production of taekwondo mats, made of superior quality of eva plastic particles under the non-toxic environment. the mats we produce are featured by their sharp lines, gorgeous colors, skid-resistance, wear-resistance,clos

e link,high hardness and good elasticity.they are also easy to clean.we have complete specifications.

as one of the earliest manufacturers of taekwondo mats, we actively participate in various domestic sports events recent years.already through professional validation, our products fully meet the demands for competition and training, which makes jinniu widely identified among domestic markets and professional teams.being trusted by the mass of old and new customers since the beginning of our company,our products have been sold to the whole country and also exported to america,singapore,thailand,europe,india,new zealand,taiwan,hong kong and south korea etc..our company can customize all sorts of mats with different color,thickness and decorative pattern for the general new and old customers.

business philosophy of our company is:integrity management,quality first!with strong comprehensive competitiveness and the people-oriented scientific management principle,our company will provide superior,efficient and reliable service wholeheartedly for the general customers!

联系电话：18866962846李先生 400-0075 998

公司网址：www.lyjnty.com

联系qq:1396168350

产品参数

产品细节

技术指标

- 1、台湾设备，引进国外生产技术，国内行业领先。
- 2、高纯度eva材质，所有产品都是第一次新料生产，决不利用回收料，稳定性强，回弹性好。
- 3、一次成型，长期使用，不分层不起泡不变形。
- 4、颜色艳丽美观，纹路清晰，最新时尚花型，最新接口可随意翻面拼接，规格齐全。

technical indicators:

1.as the domestic industry leader, our company introduces taiwan ' s equipment and foreign production technology.

2.all of our products are made by high purity of eva and are definitely free from recycled materials. they are featured by strong stability and good resilience.

3.shaped by a molding, our products can be used for a long time without delamination, foaming or deformation.

4.our products are known for their gorgeous colors,sharp lines and latest design. the newest interfaces can be flipped and joined together at will. we have complete specifications.

国外的顾客请注意：由于本企业深处内地，国外的商家请自主办理出口的相关手续，并缴纳相应的各项费用。

notice: due to we being deep in the mainland,foreign customers need to handle the export formalities and pay the corresponding expenses independently.

产品结构

- 1、本产品表面通过高温烫压形成耐磨层，防滑耐磨，中间层为eva发泡缓冲层组成。
- 2、100%高纯度eva耐磨层，经防老化和紧固技术处理，耐磨耐压，加强场地尺寸的稳定性，使用寿命长达6年。
- 3、eva发泡缓冲层材料如气垫式结构，提供绝对的安全性、回弹性和标准的吸振性，吸振率达到50%-70%。
- 4、eva发泡缓冲层底部采用多种纹路处理，在地垫内部形成真空，更加具有附着力，运动时更具稳定性。

product mix:

1.by high-temperature hot pressing, a wear-resisting layer is formed on the surface of the products, making the mats skid-resistant and wear-resistant. the middle tier of the products is made up of eva foaming buffer layers.

2.after being processed by aging-proof and fastening technology, high purity of eva wear-resisting layer is wear-resistant ,pressure-resistant and has a service life of 6 years.it also can strengthen the stability of the field.

3.like an air cushion,eva foaming buffer layer provides absolute security ,resilience and standard vibration absorption,with a rate of 50% to 70%.

4.the bottom of eva foaming buffer layer uses many kinds of grain processing, forming a vacuum within the cushion, which makes the products more cohesive and stable.

工厂及仓库展示

出口装柜

实例展示严格挑选一级品

本产品的品牌是金牛，货号是008，主体材质是EVA，适用人群是通用，箱装数量是5，规格是高密度五道纹红蓝2.5cm,高密度五道纹红蓝3.0cm,高密度五道纹黄蓝2.5cm,高密度五道纹黄蓝3.0cm,高密度五道纹红蓝夹心2.5c,高密度五道纹红蓝夹心3.0c,高密度五道纹黄蓝夹心2.5c,高密度五道纹黄蓝夹心3.0c，产品硬度是70HB，是否出口是是，产品密度是120KG/m³